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"2012-ben nem vezetjük be, talán 2013-2014-ben. Törvényes keret nélkül nem használhatjuk a
radarokat" – nyilatkozta Diniţă.

  

Az Európai Unió nyomatékosan kéri az álló sebességmérők újbóli bevezetését, hogy
csökkentsék az Unió közúti baleseteinek számát, amelyek közül a halállal és súlyos
sérülésekkel végződők száma Romániában kiugróan magas. Az EU azt is kéri, hogy a 
robogókat is csak jogosítvánnyal lehessen vezetni a közutakon
.

  

Romániában az álló sebességmérők működőképesek, de nem a gépjárművek sebességét
mérik, hanem más közlekedési szabálytalanságokat észlelnek. A rendőrség sebességmérésre
2009-ig használta ezeket, amikor kiderült, jogi alapjuk hiányos volt, ezért beszüntették a
használatukat.
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